



***Recommended use:** Turmeric is traditionally used in Herbal Medicine as an anti-inflammatory to help relieve joint pain. **Recommended dose:** Adults—Take 1 capsule 2 times daily. Take in the middle of a large meal with 8 oz. (250 ml) of water. **Recommended duration of use:** Consult a healthcare practitioner for use beyond 12 weeks.

Medicinal ingredients (one capsule contains):		
Rosemary (<i>Rosmarinus officinalis</i>) (leaf) SCE 6:1 QCE 300 mg		50 mg
Rosemary (<i>Rosmarinus officinalis</i>) (leaf) HE 10:1 QCE 250 mg		25 mg
Turmeric (<i>Curcuma longa</i>) (rhizome) AqE 8:1 QCE 400 mg		50 mg
Turmeric (<i>Curcuma longa</i>) (rhizome) SCE 25:1 QCE 125 mg	Δ	5 mg
Green Tea Extract (<i>Camellia sinensis</i>) (leaf) AqE 22:1 QCE 1100 mg	Δ	50 mg
Holy Basil (<i>Ocimum sanctum</i>) (leaf) HE 20:1 QCE 1000 mg		50 mg
Hu Zhang (<i>Reynoutria japonica</i>) (root and rhizome) HE 14:1 QCE 560 mg		40 mg
Ginger (<i>Zingiber officinale</i>) (rhizome) SCE 20:1 QCE 540 mg	Δ	27 mg
Ginger (<i>Zingiber officinale</i>) (rhizome) AqE 8:1 QCE 184 mg		23 mg
Barberry (<i>Berberis vulgaris</i>) (stem bark and root bark) HE 7:1 QCE 140 mg		20 mg
Chinese Goldthread (<i>Coptis chinensis</i>) (root) AqE 12:1 QCE 240 mg		20 mg
Oregano (<i>Origanum vulgare</i>) (leaf) SCE 3.45:1 QCE 69 mg	Δ	20 mg
Chinese Skullcap (<i>Scutellaria baicalensis</i>) (root) AqE 10:1 QCE 100 mg		10 mg

Δ Organic QCE = Quantity Crude Equivalent SCE = Supercritical extract
AqE = Aqueous extract HE = Hydroethanolic extract

Non-medicinal ingredients: Extra-virgin olive oil, hypromellose (capsule), maltodextrin, organic yellow beeswax, candelilla wax, organic sunflower oil, organic olive oil and silica.

No artificial flavours or colours.

Cautions and warnings: Consult a healthcare practitioner prior to use if you are taking chemotherapeutic agents or blood thinners. Consult a healthcare practitioner prior to use if you have severe circulatory disorders or a history of gallstones or biliary tract obstructions and/or stomach ulcers or liver disorder or develop symptoms of liver trouble. Discontinue if hypersensitivity occurs. Consult a healthcare practitioner prior to use if you are a diabetic or suffer from hypoglycemia. Consult a healthcare practitioner prior to use if you are a woman with hormone sensitive conditions. Consult a healthcare practitioner prior to use if you have excess stomach acid. Consult a healthcare practitioner prior to use if you have an iron deficiency. Stop use if you develop symptoms of liver trouble such as yellowing of the skin/eyes (jaundice), stomach pain, dark urine, sweating, nausea, unusual tiredness and/or loss of appetite and consult a healthcare practitioner. If you have a heart condition and/or are taking any heart medication, consult a healthcare practitioner prior to use. **Contra-indications:** Do not use if you are pregnant or breastfeeding. **Known adverse reactions:** Rare and unpredictable cases of liver injury associated with green tea extract-containing products have been reported (in Canada and internationally).

Do not use if seal is broken or shows signs of tampering. Store at room temperature out of direct light. Keep out of reach of children.

Manufactured in the United States by NEW CHAPTER, INC., BRATTLEBORO, VT 05301
Imported and Distributed by NEW CHAPTER CANADA, INC., Markham, ON L3R 5B4 • 877-354-2076

Zyflamend™

Crafted for anti-inflammatory joint pain relief and formulated for absorption. Clinically studied blend of 10 time-honoured healing herbs that work better together.

WELLNESS BENEFITS

Zyflamend™ is a 10-herb blend with concentrated Turmeric traditionally used in Herbal Medicine as an anti-inflammatory to help relieve joint pain.

NEW CHAPTER DIFFERENCE

Delivers herbal antioxidants from Green Tea, Rosemary & other revered herbs to help neutralize free radicals. Zyflamend's herbs work better together. The 10-herb blend showed a significant lift when tested as a whole compared to action of each herb on its own. The whole is greater than the sum of its parts!

SUGGESTED USE

Recommended dose: Adults –Take 1 capsule 2 times daily. Take in the middle of a large meal with 8 oz. (250 ml) of water.





***Usage recommandé :** Le curcuma est utilisé traditionnellement en phytothérapie comme anti-inflammatoire pour aider à soulager la douleur articulaire. **Dose recommandée :** Adultes – Prendre 1 capsule 2 fois par jour avec 8 oz. (250 ml) d'eau au milieu d'un repas complet. **Durée d'utilisation recommandée :** Consulter un professionnel de la santé pour une utilisation au-delà de 12 semaines.

Ingrédients médicinaux (contenu d'une capsule) :

Romarin (<i>Rosmarinus officinalis</i>) (feuille) ESC 6:1 QBE 300 mg	50 mg
Romarin (<i>Rosmarinus officinalis</i>) (feuille) EH 10:1 QBE 250 mg	25 mg
Curcuma (<i>Curcuma longa</i>) (rhizome) EAQ 8:1 QBE 400 mg	50 mg
Curcuma (<i>Curcuma longa</i>) (rhizome) ESC 25:1 QBE 125 mg	Δ 5 mg
Extrait de thé vert (<i>Camellia sinensis</i>) (feuille) EAQ 22:1 QBE 1100 mg	Δ 50 mg
Basilic sacré (<i>Ocimum sanctum</i>) (feuille) EH 20:1 QBE 1000 mg	50 mg
Hu Zhang (<i>Reynoutria japonica</i>) (racine et rhizome) EH 14:1 QBE 560 mg	40 mg
Gingembre (<i>Zingiber officinale</i>) (rhizome) ESC 20:1 QBE 540 mg	Δ 27 mg
Gingembre (<i>Zingiber officinale</i>) (rhizome) EAQ 8:1 QBE 184 mg	23 mg
Épine-vinette (<i>Berberis vulgaris</i>) (écorce de tige et écorce de racine) EH 7:1 QBE 140 mg	20 mg
Coptide chinois (<i>Coptis chinensis</i>) (racine) EAQ 12:1 QBE 240 mg	20 mg
Origan (<i>Origanum vulgare</i>) (feuille) ESC 3,45:1 QBE 69 mg	Δ 20 mg
Scutellaire chinoise (<i>Scutellaria baicalensis</i>) (racine) EAQ 10:1 QBE 100 mg	10 mg

Δ Biologique QBE = quantité brute équivalente ESC = extrait supercritique
EAQ = extrait aqueux EH = extrait hydroéthanolique

Ingrédients non médicinaux : Huile d'olive extravierge, hypromellose (capsule), maltodextrine, cire d'abeille biologique, cire de candéilla, huile de tournesol biologique, huile d'olive biologique et silice.
Aucun arôme ni colorant artificiel.

Précautions et mises en garde : Consulter un professionnel de la santé avant d'utiliser ce produit si vous prenez des agents chimiothérapeutiques, des anticoagulants ou des médicaments pour le cœur ou si vous avez un problème cardiaque. Consulter un professionnel de la santé avant utilisation si vous souffrez d'une carence en fer, de diabète, d'hypoglycémie, d'un grave trouble de la circulation sanguine ou d'un trouble hépatique, si vous présentez un excès d'acidité dans l'estomac ou des ulcères gastriques ou si vous avez déjà eu des calculs biliaires ou connu une obstruction du tractus biliaire. Consulter également avant de consommer si vous êtes une femme aux prises avec un trouble hormonosensible. Cesser l'utilisation et consulter un professionnel de la santé si vous présentez une hypersensibilité ou constatez l'apparition de symptômes de trouble hépatique, par exemple un jaunissement de la peau ou du blanc de l'œil (jaunisse), des douleurs à l'estomac, des urines foncées, des sueurs, des nausées, une fatigue inhabituelle ou une perte d'appétit. **Contre-indications :** Ne pas utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou si vous allaitez. **Effets indésirables connus :** Des cas rares et imprévisibles de lésions hépatiques associées à des produits contenant des extraits de thé vert ont été rapportés (au Canada et à l'étranger).

Ne pas utiliser si le sceau est brisé ou présente des signes d'altération. Entposer à température ambiante loin de la lumière directe. Garder hors de la portée des enfants.

Fabriqué aux États-Unis par NEW CHAPTER, INC., BRATTLEBORO, VT 05301
Importé et distribué par NEW CHAPTER CANADA, INC., Markham, ON L3R 5B4 • 877-354-2076

Zyflamend™

Formule favorisant l'absorption pour le soulagement anti-inflammatoire des douleurs articulaires. Mélange étudié en clinique de 10 plantes médicinales traditionnelles à l'effet synergique éprouvé.

CONTRIBUTION AU BIEN-ÊTRE

Zyflamend™ est un mélange de 10 plantes avec un concentré de curcuma traditionnellement utilisé en phytothérapie comme anti-inflammatoire pour soulager les douleurs articulaires.

SINGULARITÉ NEW CHAPTER

Les antioxydants naturels du thé vert, du romarin et d'autres herbes révérees neutralisent les radicaux libres. Le mélange de Zyflamend est particulièrement efficace : les 10 herbes sont considérablement plus puissantes lorsqu'elles sont combinées que si on additionnait leurs effets individuels – un tout plus grand que sa somme.

CONSEILS D'UTILISATION

Dose recommandée : Adultes – Prendre 1 capsule 2 fois par jour. Prendre au milieu d'un repas complet, avec 250 ml (8 oz) d'eau.

